
 

 

                             Częstochowa, dn.29.10.2024 r. 

            

                Szanowny Pan Krzysztof Matyjaszczyk  

                                                                                    Prezydent Miasta Częstochowy 

                                                                                    za pośrednictwem 

                                                                                    Przewodniczącego Rady Miasta Częstochowy 

 

 

Interpelacja 16/X 

 

Dotyczy: podnajmu lokali mieszkalnych z zasobu ZGM „TBS” Sp. z o.o. 

 

         Szanowny Panie Prezydencie jako Radny Miasta Częstochowy, na podstawie 

art. 24 ust. 3 i 4 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, proszę o 

informacje dotyczące podnajmu lokali mieszkalnych z zasobu ZGM „TBS” Sp. z o.o.                   

W dniu dzisiejszym w Tygodniku Regionalnym 7 dni ukazał się artykuł pt. „DRAMAT W 

TRZECH AKTACH. Scenariusz: PO i lewica. Reżyseria: Bartłomiej S.”, z tekstu artykułu 

dowiadujemy się, że istnieje możliwość podnajmowania lokalu przez osobę 

wynajmującą, co według mnie narusza ideę przyświecającą budownictwu społecznemu. 

           W związku z tym proszę o informacje dotyczące zgód na 

podnajmowanie lokalu wydawanych przez spółkę. 

1. Czy opisana w artykule sytuacja, dotycząca wydania zgody na podnajmowanie 

przez Bartłomieja S. lokalu miała miejsce? 

2. Kto z imienia i nazwiska taką zgodę wydał? 

3. Ile zgód na podnajem lokali zostało wydanych w ostatnich 10 latach? 

 

       Z poważaniem 
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